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SE-PO.0012.3.11.2011 
 
 

Protokół nr XIV/2011 z posiedzenia komisji 
Finansowo – BudŜetowej w dniu 28.12.2011r.  

 
1. Obecni :  

� Marcin Musiał – Przewodniczący Komisji  

� Teresa Kocot – Z-ca Przewodniczącego Komisji  

� Marcin Gadecki – członek  

� Irena Owczarz – członek  

 

2. W  posiedzeniu komisji uczestniczyli :  

� Teresa Wąsowicz  – Zastępca Burmistrz Miasta. 

� Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta  

� Andrzej Świątek – doradca  

� Ireneusz Gawroński – Radny  

 

3. Temat posiedzenia komisji  

� Zaopiniowanie materiałów sesyjnych  

� Analiza wniosków komisji i stopnia ich realizacji za 2011 rok 

� Plan Pracy Komisji Finansowo – BudŜetowej za 2011 rok.  

� Sprawy bieŜące  

 

4. Posiedzenie komisji  
 

Marcin Musiał – Przewodniczący komisji – powitał wszystkich oraz przedstawił tematy posiedzenia komisji.  

Proszę panią skarbnik o wprowadzenie do zmian w budŜecie. 

Urszula Polak- Wałek – Skarbnik Miasta -  omawia zmiany w budŜecie.  

Brak pytań do zmian w budŜecie  

   Głosowanie projektu budŜetu dot:  

 zmian w budŜecie na 2011 rok 

Za – 4 

Przeciw – 0 

Wstrz. się – 0 

Marcin Musiał – przewodniczący komisji – czy zastanawiamy się nad utworzeniem Izby Wytrzeźwień ?  

Teresa Wąsowicz – zastępca Burmistrza Miasta – to duŜe koszty lepiej korzystać z Izb w innych miastach. 

Koszt ponad 200 zł za osobę . Teraz płacimy 60.000 zł za osoby,  za które gmina sosnowiec nie ściągnęła .  

Marcin Musiał – przewodniczący komisji- czy są pytania do tego projektu ? Nie ma . Dziękuję . Kolejny 

projekt  

� Dotacja na zespół konsultacyjny  

Urszula Polak – Wałek – skarbnik Miasta – po przyjęciu kwoty 100.500 zł do  budŜetu  wejdzie ta uchwała  
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Kolejny projekt  

� W sprawie wyłapywania bezdomnych zwierząt na terenie gminy czeladź oraz rozstrzygania o dalszym 

postępowaniu z tymi zwierzętami – brak pytań do projektu 

� W sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwoleń na 

prowadzenie Działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami…… - brak pytań  

� W sprawie zmiany uchwały NR XLIV/653/2008 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 27 listopada 2008r 

w sprawie : uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowymi Zasobem 

Gminnym Czeladź na lata 2009 – 2013  

Andrzej Świątek – doradca – ten projekt został wyjaśniony na komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej przez 

pracownika ZBK panią Ewę Kiedrzyn .Są to dwie współzaleŜne uchwały.  Przestawienie  najistotniejszych 

zmian, w tym moŜliwości podnajmowania pomieszczeń na pomieszczenia tymczasowe.  

Marcin Musiał – przewodniczący komisji – czy wiemy na jaką to skale?  

Urszula Polak – Wałek- Skarbnik Miasta – nie ma na razie wyroków. Na mieszkania socjalne jest ok. 100 

oczekujących.  

Władysław Oczkowicz – radny – proszę o przedstawienie na sesji sprawy ujętej w uzasadnieniu do projektu o 

gospodarce ( wniosek skierowany do A.Świątka) 

Andrzej Świątek – doradca – ustawa nakazuje gminie nowe obowiązki, bo jest podmiotem publicznym 

Władysław Oczkowicz – radny – ustawa jest fatalna i niedopracowana.  

Marcin Musiał – przewodniczący komisji – nie ma złotego środka.  

Ireneusz Gawroński – radny – pomieszczenia tymczasowe będą z lokali socjalnych.  

Teresa Wąsowicz – zastępca Burmistrza Miasta – a jak przekaŜemy do noclegowni to teŜ nas będzie duŜo 

kosztować .  

Andrzej Świątek – doradca – komornik moŜe mieć pomieszczenie , ale nie musi więc to obowiązek gminy . 

Do tego pomieszczenia moŜe być przeniesiony człowiek , który ma ponad 1000 zł na osobę.  

Władysław Oczkowicz – radny – odbierający  pomieszczenie moŜe odmówić i wtedy obowiązek spada z 

gminy. Czy jesteśmy zobligowani jakimś terminem.?  

Ireneusz Gawroński – radny – Rada jest niezaleŜna , więc albo to przyjmie , albo nie.  

Andrzej Światek – doradca – uczestniczyłem w forum mieszkalnictwa . Przedstawiciele zasobów 

komunalnych czekali na taką ustawę , bo mieli lokatorów którzy nie płacą.  

Władysław Oczkowicz – radny – problem jest bo w naszym mieście ogrom ludzi nie płaci, ale ustawa jest 

fatalna.   

Marcin Musiał –przewodniczący komisji – kolejny projekt  

� W sprawie zmiany uchwały NrXXI/261/2011 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 24 listopada 

2011roku w sprawie ustalenia wysokości dziennych stawek opłaty targowej na terenie miasta 

czeladź na 2012 rok.  

Urszula Polak – Wałek – skarbnik miasta – jest zmiana kto pobiera opłatę targową, bo odbył się przetarg.  

Marcin Musiał –przewodniczący komisji – kolejny projekt  

� W sprawie uchwalenia budŜetu miasta czeladź na 2012 rok  

Są dwa wnioski z komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej dotyczące budŜetu (odczytanie)  

Teresa Kocot- członek komisji – czy my mamy pieniądze w budŜecie na te place?  
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Teresa Wąsowicz- zastępca burmistrza miasta – w stałym zarządzie mają to placówki , a nadzór ma ZBK  

Władysław Oczkowicz – radny – ten temat jest nieuporządkowany , sprawy remontów wyglądają fatalnie.  

Teresa Kocot – członek komisji – trzeba zorganizować niezaleŜną komórkę , która jest kompetentna w tym 

zakresie remontów.  

Andrzej Świątek – doradca – plac przy przedszkolu Nr 11 został zdewastowany w okresie wakacyjnym. Nie 

jest to odnotowane w StraŜy Miejskiej. Rozmawiałem z Panią dyrektor i zna temat , będziemy go realizować.  

Teresa Kocot – członek komisji – mówią o bazie ludzi , którzy juŜ są , kompetentni w tym zakresie . Taka 

osoba nie będzie wiedziała co trzeba remontować najpierw i na jakim poziomie.  

Marcin Gadecki – członek komisji- jeśli ktoś będzie to  miał  w zakresie obowiązków to moŜna to 

wyegzekwować. 

Andrzej Świątek – doradca – widzimy mankamenty i będziemy i będziemy to usprawniać w tym by informacje 

były przekazywane do burmistrza  

Teresa Wąsowicz – zastępca burmistrza miasta – od września szukamy środków na wypłaty w oświacie , 

więc tam je dawaliśmy , a nie na place zabaw.  

Irena Owczarz- członek komisji – tylko 3 place są dopuszczone do uŜytku. W 2006 roku powstały te place i 

tylko na jednym był porządek  

Teresa Wąsowicz – zastępca Burmistrza Miasta – co 5 lat plac powinien być certyfikowany.  

Irena Owczarz – członek komisji – gdyby był ktoś kto by się znał to nie byłoby takiej sytuacji . Ktoś by te 

place odebrał lub nie i ktoś by je przeglądał. Chcę by były środki w budŜecie na place zabaw.  

Andrzej Światek – doradca – 2005- 2008 nad placówkami piecze miał ZBK , 2009 – 2011  jest  to zarząd 

trwały i nadzór ZBK  

Władysław Oczkowicz – radny – proszę zwrócić uwagę kadrze, Ŝe  nie stosuje przepisów dotyczących 

przeglądów protokołów.  

Andrzej Świątek – doradca – obecni dyrektorzy są po przeszkoleniach w  zarządzaniu placówkami 

oświatowymi.  

Teresa Kocot – członek komisji – musi być osoba , która jest kompetentna w zakresie mokrego i suchego 

drewna, kleju, tynku itp.  

Teresa Wąsowicz – zastępca Burmistrza Miasta – dyrektorzy zdeklarowali się , iŜ nadal chcą zarząd w ZBK i 

nie chcą innego zarządcy  

Marcin Musiał – przewodniczący komisji – odczytanie wniosków z komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej 

dot. ul. Armii Krajowej i ulicy Równoległej. Komisja przychyla się do wniosków komisji Rozwoju.  

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta – nie ma kwot i nie ma rozdziału środków. Nie moŜemy zastąpić 

zadania nie mając środków.  

Andrzej Świątek – doradca – wniosek byłby zasadny , gdyby były środki na inne ulice i moglibyśmy przenieść 

na ul. Armii Krajowej . Pani Burmistrz proponuje kwoty na projekt ul. Harcerskiej i Szybikowej przenosząc to 

na ul. Armii Krajowej bo tam byłyby  koszty 4 razy większe.  

Teresa Kocot – członek komisji – jakie będą koszty remontów ulic jeśli będziemy mieli projekty.  

Andrzej Świątek – doradca- jest informacja , Ŝe będziemy musieli zapłacić karę około 1.000.000 zł  

Teresa Kocot – członek komisji – po co ponosić koszty na projekty jeśli nie ma środków na remont.  
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Andrzej Świątek – doradca – dokonaliśmy przeglądu dokumentacji z zamówień publicznych i taki zapis jest 

zobowiązujący do obejrzenia terenu w większej ilości przetargów, jest 12 takich przypadków. 

Marcin Musiał – przewodniczący komisji – będzie to duŜe zagroŜenie jeśli będą kary w tych 12 przypadkach.  

Andrzej Światek – doradca – przy Gospodarczej Bramie Śląskiej są 3 zarzuty np. Ŝądanie informacji, ze nie 

zalegają w Urzędzie Skarbowym . Przetarg został podpisany przez radcę prawnego. Będąc w komisji rewizyjnej 

badaliśmy Szpitalną 5 i było tam mnóstwo nieprawidłowości.  

Urszula Polak –Wałek – Skarbnik Miasta – przyszły rok będzie rokiem trudnym.  

Irena Owczarz – członek komisji – więc nie ma co wpisywać projektów, na które nie ma pieniędzy.  

Andrzej Świątek – doradca – jeśli ruszymy ze sprzedaŜą mieszkań to sytuacja finansowa moŜe być nie zła. 

Projekty zrobione są to projekty z Pec ustawy i są waŜne 10 lat. MoŜe rada ustali nowe studium dotyczące 

komunikacji . Trzeba szukać pieniędzy poprzez sprzedaŜ działek budowlanych.  

Irena Owczarz – członek komisji – czy wiedząc, Ŝe zatwierdzając ten budŜet to oświata jest znowu  

Nie doszacowana.  

Teresa Wąsowicz –zastępca Burmistrza Miasta -  starliśmy się obciąć wszystkim równo. Nie ma niedoboru na 

oświacie.  

Marcin Gadecki – członek komisji – mamy rozdział gospodarka mieszkaniowa i tam jest kwota , czy to jest 

kwota na elektrownię? Czy ona powinna być wpisana do ochrony zabytków , a nie w gospodarce 

mieszkaniowej?  

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta – nie! Jest ujęta dobrze.  

Marcin Gadecki – członek komisji – parking przy ul. Ogrodowej – jak ilość miejsc będzie za tą kwotę? 

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta – nie wiem.  

Na komisje został poproszony dyr. MZGK Robert Szczupider.  

Robert Szczupider –Dyrektor MZGK – Czeladzka Spółdzielnia Mieszkaniowa wystąpiła w imieniu 

mieszkańców o wygospodarowanie miejsc parkingowych . Są trzy komplety zatoczek i wysepek, które będą 

zamienione na miejsca parkingowe ok. 18 miejsc koszt 36.000 zł to rozbiórka tego co jest i budowanie nowych 

miejsc.  

BUDśET 

Urszula Polak – Wałek – Skarbnik Miasta – odczytanie opinii RIO , w tym informacja dot. błędów, które 

posiada projekt budŜetu. Przedstawienie Autopoprawki do BudŜetu  i uzasadnienia zmiany. Konsekwencją są teŜ 

Autopoprawki do WPF – przedstawienie zmian.  

Marcin Musiał – przewodniczący komisji – przejdziemy do przegłosowania autopoprawki  

Głosowanie Autopoprawki 

Za 4 

Przeciw – 0 

Wstrz się. – 0 

Teresa Kocot – członek komisji – jest problem ze skargą pana Kruśca  

Andrzej Świątek – doradca – Ten pan nie podaje adresu i to była przyczyna.  

Marcin Gadecki – członek komisji – jest przesłał @ to równieŜ mógł dostać @  

Irena Owczarz – członek komisji – są tu powaŜne zarzuty.  
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Krzysztof Niebylski – Komendant StraŜy Miejskiej – pan Krusiec walczy ze wszystkimi ze StraŜą i Urzędem  

Sprawa przed sądem toczyła się dwa lata. StraŜ Miejska przygotowała odpowiedź do Pana Krusiec i przekazała  

do Pani Burmistrz , moŜe w natłoku obowiązków Pani Burmistrz zapomniała wysłać pismo.   

Marcin Musiał – przewodniczący komisji – kolejny projekt dotyczy ramowego Planu Pracy Komisji 

Finansowo – BudŜetowej  (przedstawienie planu pracy – w załączeniu ) .  

Brak pytań – przejdziemy do przegłosowania :  

Przyjęcia planu pracy Komisji Finansowo – BudŜetowej na 2012 rok 

Głosowanie 

Za – 4 

Przeciw – 0 

Wstrz się – 0 

Marcin Musiał – przewodniczący komisji- dziękuję wszystkim. Zamyka posiedzenie komisji  

 

 

 

  

 

 

 

  

 

             Przewodniczący Komisji  
             Finansowo – BudŜetowej  
 
                         Marcin Musiał 

 

 

 

 

 

 

 

 

           
Protokołowała  

Katarzyna Gierat  

 

 

 

 

 

 

* integralną częścią protokołu jest nagranie dźwiękowe.   


